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aetaerr ICT-systemen van de politie 

Geachte heer Opstelten, 

In het wetgevingseverleg dat u op 15 november 2010 met de Tweede Kamer der 

Staten-Generaal voerde, heeft u aangekondigd ons een verzoek te doen om een 

onderzoek te doen naar de ICT-systemen van de politie, In het bijzonder naar de 

kwaliteit van en de besluitvorming rondom de ontwikkeling en invoering van de 

Basisvoorziening Handhaving (BVH). 

Op 16 november 2010 heeft u het verzoek aan de Algemene Rekenkamer 

voorgelegd. Daarbij heeft u aangegeven naast de besluitvorming ook inzicht te 

willen hebben In de risico’s en kneipunten verbonden aan de ICT-systemen 

(waaronder BVH) van de politie, voornamelijk in beheer bij de zogeheten 

voorziening tot samenwerking Politie Nederland (vtsPN). Dit alles mede in verband 

met het mogelijk overnemen door u van de verantwoordelijkheid voor de vtsPN, 

vooruittopend op de beoogde totstandkoming van een nationale politieorganisatie. 

wij zijn graag bereid op uw verzoek(en) in te gaan. Daarbij staat ons op 

hoofdlijnen een aanpak voor ogen zoals vastgetegd in de bijflage bij deze brief. 

Naar onze inschatting op dit moment zullen wij een deel van de onderzoeks- 

werkzaamheden onder onze verantwoordelijkheid moeten inhuren bij externe 

bureaus. De daaraan verbonden kosten brengen wij bij u in rekening. 
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Wij verwachten tussen eind mei en begin van het zomerreces 2011 van de Tweede 

Kamer ons rapport over dit onderzoek te kunnen publiceren. Zoals gebruikelijk 

houden wij de Commissie voor de Rijksuitgaven van de Tweede Kamer en u op de 

hoogte van de voortgang. 

Wij hebben geen bezwaar tegen het openbaarmaken van deze brief aan u en gaan 

er vanuit dat u een afschrift van onze brief meezendt met uw berichtgeving over 

deze materie aan de Tweede Kamer. 

Algemene Rekenkamer 

drs. Saskia J, Stuiveling, 

president 

dr. Elle ‚A. van Schoten RA, 

secretaris 
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Bijlage bij brief Algemene Rekenkamer aan de minister van Veiligheid en 
Justitie van 23 november 2010 

Onderzoek Algemene Rekenkamer 

De Algemene Rekenkarner zal onderzoek doen naar: 

1. de besluitvorming die heeft geleid tot de ontwikkeling en invoering van de 
BVH; 

2. inzicht In de risico’s en knelpunten verbonden aan de ICT-systemen 

(waaronder BVH) van de politie voornamelijk in beheer bij de zogeheten 

voorziening tot samenwerking Politie Nederland (vtsPN). 

Ad 1; 

De Algemene Rekenkamer zal een reconstructie maken van de besluitvorming die 

geleid heeft tot de ontwikkeling en invoering van de BVH. Eventueel daaruit te 

trekken lessen zullen wij signaleren. Wij gaan daarbij onder meer in op de wijze 

waarop bij de besluitvorming gebruik is gemaakt van de gevraagde en 

ongevraagde adviezen van de eigen (politie)organisaties en van externen. Zo Is 

over de BVH een rapport van een extern bureau verschenen. Volgens dit rapport is 

de kwalitelt van de losse systeemonderdelen met enkele uitzonderingen redelijk 

tot goed. Het systeem als geheel is volgens het bureau van zeer lage kwaliteit en 

slecht te onderhouden. Het rapport van dit bureau, de Software Improvement 

Group, is uit juni 2008. Berichten in media geven aan dat diverse korpsbeheerders 

te kennen hebben gegeven dit rapport niet te hebben gezien. 

Ad 2: 

Wij zuilen de huidige taken van de vtsPN In kaart brengen, evenais het 

functioneren van de organisatie (opgericht jull 2006). We zullen een inventarisatie 

maken van de eventuele risico's en knelounten verbonden aan de ICT-systemen 

{waaronder BVH), bijvoorbeeld op het terrein van personeel en financiën. 

Cok zuilen we in het bijzonder aandacht besteden aan de bruikbaarheid en 

gebruikevrlendelijkheid van ICT-systemen vaar de politiemensen, 

Macht Ujdens ons onderzoek de aangekondigde nieuwe [CT-strategie van de vtsPN 

gereed zijn, dan ken deze wellicht in ons onderzoek nog een plaats krijgen.


